
  

 

 
 
Kommunfullmäktige        Interpellation
               2022-03-31 
 

Interpellation till samhällsbyggnadsnämndens ordförande Gabriel Melki (S) angående 

riktlinjer för markanvisning 

 

I dokumentet ”Riktlinjer för markanvisning” (KS/2015:793) hittar man riktlinjer för 

tilldelningsmetoder och beslutsgång i samband med överlåtelse av kommunens mark. De 

tilldelningsmetoder som används vid markanvisning är anbud, direktanvisning och 

markanvisningstävling.  

 

Eftersom det är riktlinjer för hur kommunens mark ska överlåtas är det förstås extra viktigt att 

riktlinjerna, beslutsgången och beslutsunderlagen blir tydliga och transparenta för alla som ska fatta 

beslut i dessa ärenden. Som politiker ska vi arbeta för att göra det bästa för att skydda och ta tillvara 

medborgarnas intressen i kommunen. I ” § 4 Beslutsgång i samband med markanvisning” står det: 

”Samhällsbyggnadsnämnden beslutar om att en markanvisning ska ske för ett visst område samt 

vilken tilldelningsmetod som ska användas.” 

 

Jag vill därför fråga samhällsbyggnadsnämndens ordförande följande:  

 

1, Hur många gånger har samhällsbyggnadsnämnden fattat beslut om vilken tilldelningsmetod som 

ska användas avseende markanvisning sedan 2016 då dokumentet tillkom? 

 

2, Hur många markanvisningar har skett de senaste 10 åren? 

 

3, Hur fördelar sig de tilldelningsmetoder som samhällsbyggnadsnämnden beslutat procentuellt 

(anbud, direktanvisning, markanvisningstävling), under dessa 10 år? 

 

4, Vilka beslutsunderlag presenteras för samhällsbyggnadsnämnden för att de ska kunna ta ställning 

till vilken tilldelningsmetod som är lämpligast? 

 

5, När samhällsbyggnadsnämnden överlämnar ärendet till kommunfullmäktige för beslut, framgår 

det då i beslutsunderlaget vilken tilldelningsmetod som har använts och varför? 

 

Nils-Bertil Carlson-Estrada (TUP) 

 

 

 

 


